
Modlíš se, aby Pán už přišel?
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Jeden bráška mi napsal: „Modlíš se někdy ‚Přijď, Pane Ježíši?‘ Toužíš, aby Ježíš už pro nás
přišel?“ A pro jistotu přidal ještě odkaz: „Duch i nevěsta praví: Přijď!“ Zjevení 22,17

Tady je moje odpověď.
Velmi toužím, aby Pán Ježíš už přišel! Když ale chodím ven, vidím tam spousty lidí, kvůli
kterým bych byl raději, kdyby ještě chvíli počkal. Dneska jsem měl rozhovor o Ježíši
s několika krásnými mladými lidmi – kteří jdou zatím do záhuby.
Takže odpověď na Tvoji otázku: Nemodlím se tak. Možná bych měl… Když se dívám na ty
paneláky plné lidí, kteří jsou jako ovce bez pastýře a jdou do záhuby, víc se modlím za
jejich záchranu, aby mě Pán Ježíš s nimi spojil a aby na svoji žeň vyhnal ještě spóóóustu
dělníků, kteří by mi v tom pomohli. (Lukáš 10,2)
Měj se moc krásně.
Pavel V.
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